
Zápis ze zasedání školské rady dne 12. 10. 2022 
 

Místo konání:  Základní škola a mateřská škola Brno, Blanenská 1. příspěvková organizace 

Zahájení: 18:00 hod. 

Ukončení:  19:00 hod. 

Přítomní:  předseda Oto Rinchenbach, členové Václav Šicha, Alena Zaplatílková, Amálie Mojžíšková, 
Robert Havlásek, Jiří Krátký 

 Jako host Petr Kotyza 

 

Zasedání školské rady vedl:  předseda školské rady Oto Rinchenbach 

 

 

Program: 

1. Informace ze strany zřizovatele 

2. Informace ze strany ředitele školy 

3. Informace ze strany rodičů 

4. Schválení předložené dokumentace 

 

Ad1/ 

Zástupci zřizovatele poděkovali členům rady za spolupráci před volbou nových členů za stranu zřizovatele. 
Zástupci zřizovatele zhodnotili práci školské rady v uplynulém volebním období a pokusili se nastínit 
možnou budoucí spolupráci s radou.   

 

Ad2/ 

Ředitel školy poděkoval pedagogům za zvládnutí výuky v době coronavirové pandemie.  

Dále ředitel školy informoval školskou radu o zahájení školního roku a o doplnění pedagogického sboru díky 
projektu Šablony a návratu paní učitelky Kopecké z mateřské dovolené. Problém ale je s nepedagogickými 
pracovníky, kdy chybí personální obsazení v kuchyni.  

Dále byli členové rady informováni o rekonstrukci šaten u tělocvičny, která je přibližně v půlce a bude dále 
pokračovat.  

Ředitel taktéž poděkoval členům rady ze strany zřizovatele za odvedenou práci.  

 

Ad3/ 

Rodiče nemají k chodu školy žádné připomínky ani požadavky.  



 

Ad4/ 

Školská rada jednohlasně chválila Výroční zprávu ZŠ a MŠ.  

 

 

 

Zapsala: Amálie Mojžíšková     Kontrola zápisu: Oto Rinchenbach 
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